



PROTOKOLL NR 7-2026

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben

Tid: Torsdag 7 maj 2026

Plats: Zoom

Medverkande styrelseledamöter

Magnus Røjilind

Anton Joelsson

Elin Haglund

Therese Lindeberg

Jan-Anders Thorud

Mats Granström

Joachim Gunnarsson

Adjungerad

Mona Sundqvist

Meddelat förhinder

Fredrik Herskind

Jesper Sundqvist

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE

Ordförande Magnus Røjilind hälsar alla välkomna och förklarar styrelsesammanträdet för öppnat.

§ 2. DAGORDNING

Styrelsen beslutar att

- Godkänna dagordningen.

§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL NR 5-2026 och NR 6-KONSTITUERANDE MÖTE

Styrelsen beslutar att

- Med godkännande lägga protokollen till handlingarna.

§ 4. VICE ORDFÖRANDE, ARBETSUTSKOTT OCH KOMMITTÉER

Magnus har sedan konstituerande möte fört en dialog med alla om vilka uppdrag som kan kännas meningsfulla utifrån intresse och kompetens.

Avelskommitté

Joachim Gunnarsson, ordf.

Jan-Anders Thorud,

Åsa Magnusson Juberget, adj.

Mona Sundqvist, adj.

Jaktprovskommitté

Anton Joelsson, ordf.

Magnus Røjilind,

Fredrik Herskind,

Mats Granström,

Jan-Anders Thorud,

Jesper Sundqvist,

Sebastian Tång, adj.

Vildsvinskommitté

Fredrik Herskind, ordf.

Mats Granström,

Andreas Hammarlund, adj.

Håkan Åberg, adj.

Jan Zackrisson, adj.

Torkel Norling, adj.

Redaktions- och Mediakommitté

Magnus Røjilind, ordf.

Anton Joelsson,

Therese Lindeberg,

Elin Haglund,

Mona Sundqvist, adj.



Utställningskommitté

Fredrik Herskind, ordf.
Elin Haglund,
Therese Lindeberg,
Gunilla Hjerpe, adj.

Datakommitté

Magnus Röjlind, ordf.
Anton Joelsson,
Per Svensk, adj.
Peter Liljergren, adj.

SM-Kommitté

Magnus Röjlind, ordf.
Samarbetspartners representant,
Arrangerande lokalklubbs representant

Nordisk Älghund Union (NÄU)

Jan-Anders Thorud,
Anton Joelsson,
Sebastian Tång,
Magnus Röjlind

Extern-/samverkanskommitté

Rekryterings-/medlemskommitté

Styrelsen beslutar att

- Utse Anton Joelsson till vice ordförande.
- Arbetsutskottet, AU, består av Magnus, Anton och Joachim.
- Fredrik tillfrågar Patric Ragnarson om fortsatt medverkan i Utställningskommittén.
- Rekryterings-/medlemskommittén och Extern-/samverkanskommittén fortsätter att vara vilande.
- Fastställa kommittéerna enligt ovan.
- Kommittéerna har rätt att adjungera personer vid behov.

§ 5. UPPDRAG FRÅN ORDFÖRANDEKONFERENSEN

Styrelsen beslutar att

- Majoriteten av klubbarna vill att styrelsen förhandlar vidare med JO Förlaget gällande Älghunds-SM mm, då övriga intressenter inte bedöms uppfylla de ställda kraven.
- Granskningsgruppen fortsätter sitt uppdrag enligt önskan från ordförandekonferensen.
- Prioritera klubbarnas arbete i frågan om riktning i revideringen av jaktprovsreglerna. De flesta önskar en utgång från de svenska reglerna och fokusera på att få så bra regler som möjligt.
- Hålla dispensfrågan aktuell och diskutera den vidare med klubbarna.

§ 6. UPPDRAG FRÅN ÅRSSTÄMMAN

Styrelsen beslutar att

- Meddela SKK att viltspårprovet tas bort som championatgrundande merit för SE J(LÖ)CH och att det ska kvarstå för SE J(VIÖ)CH.
- Initiera ärendet gällande finansieringen av IT-systemen, under förutsättning att äganderätten är säkerställd, avtalet undertecknat och att inga oklarheter kvarstår.
- Uppdra åt Datakommittén att i Provdatabas justera anmälningssavgifterna för utställning fr.o.m. 1/1-2027.
- Jaktprovskommittén utses att utgöra den arbetsgrupp som handlägger frågan rörande spårprovsregler i championatet enligt yrkande i motion nr 8..
- Uppdra åt Jaktprovskommittén att i den pågående revideringen av jaktprovsreglerna, korrigera texten för momentet "sök" utifrån yrkandet i motion 11
- Ovanstående punkter ses som preliminära fram till dess att justerat stämmoprotokoll föreligger.



§ 7. EKONOMI

Mona redogör för det ekonomiska läget i form av aktuell Balans- och resultatrapport.

Även aktuell medlemsutveckling presenterades. Många medlemmar har ännu inte betalat årsavgiften. Påminnelser har gått ut till 1 529 personer via e-post, och nästa vecka skickas ytterligare 1 027 per brev. För att minimera medlemstappet behöver klubbar samarbeta genom att noggrant kontrollera medlemskap vid utställningar och jaktprov.

Styrelsen beslutar att

- Uppmana alla klubbar att kontrollera medlemskap vid utställningar och jaktprov.
- I övrigt godkänna rapporten.

§ 8. SAMARBETSPARTNERS / AVTAL

Bosse Setterberg, Natlink, har inte hört av sig efter stämman.

Samarbetet med Svedea flyter på och redovisningen av Odd-Einar Bruem i samband med årsstämman uppskattades.

Enligt ordförandekonferensens önskan kommer förhandling med JO Förlaget inledas.

Diskuterades annonsförsäljning i Älghunden över tid och att eventuellt göra en översyn av avtalet.

Styrelsen beslutar att

- AU ansvarig och avvaktar återkoppling från Natlink.
- Joachim ansvarig vid kontakt med Svedea.
- JO Förlaget, AU ansvarig och jobbar vidare i ärendet.

§ 9. RAPPORT JAKTPROVSKOMMITTÉN

Anton informerar att en grupp är tillsatt där alla tre länder är representerade inför kommande regelrevidering. Gruppen har sedermera haft ett möte där det framkom att de flesta är nöjda med nuvarande regler även om man kan tänka sig att närma sig andra länder i några få moment.

Anton har en positiv känsla inför revideringen.

Inför Nordiska Mästerskapen i Norge den 13 september kommer Jan-Anders att se över vilka hundar som är aktuella för det svenska laget. Han kontrollerar både resultatmässiga kvalifikationer och möjligheten för hundarna att delta.

Styrelsen beslutar att

- Godkänna rapporten.

§ 10. ÖVRIGA FRÅGOR

Georgia Ausilio, SLU, har inkommit med förfrågan om att lägga till två jaktprovssäsonger för att få bättre underlag för senare år.

Georgia har meddelat att hon finns tillgänglig som resurs i arbetet med att upprätta en bidragsansökan till Viltvårdsfonden.

Styrelsen beslutar att

- Jaktprovskommittén får diskutera om huruvida jaktprovdata kan och ska delges.
- AU undersöker möjligheten till ett möte med Georgia för att diskutera bidragsfrågan.



§ 11. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE

Styrelsen beslutar att

- Nästa möte blir i Zoom den 24 juni, kl. 19.00

§ 12. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING

Magnus tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet:

Mona Sundqvist
Sekreterare

Justeras:

Magnus Røjland
Ordförande